



PK-BKKB-03-R2

MAJLIS DAERAH MARANG TERENGGANU DARUL IMAN

KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga ini dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembangunan Malaysia (LPIPM (CIDB)) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :-

Bil.	Butir-Butir Tawaran	Harga Dokumen Tawaran	Tempat Dan Tarikh Dokumen Di Jual	Syarat Pendaftaran	Tarikh Dan Tempat Lawatan Tapak	Tarikh Sebutharga Tutup
1	MDM.197/32/2020 No. Sebutharga MDM : 2-20-020 Kerja Membekal Dan Memasang Longkang U-Shape Di Kawasan Perpindahan Pulau Kekabu, Sungai Kerak, MD Marang, Terengganu	RM 15.00 senaskah Tidak dikembalikan	Bahagian Kejuruteraan Majlis Daerah Marang, 21600 Marang, Terengganu Darul Iman 05/07/2020 hingga 09/07/2020 Pada waktu pejabat (amalan penjarakan, penggunaan `hand sanitizer` dan pemakaian `face mask` adalah diwajibkan semasa urusan pembelian dilakukan)	Berdaftar dengan CIDB Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang masih Sah Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE21 @ CE34	Tidak Wajib Sekiranya kontraktor mahu melawat sendiri kawasan/ tapak cadangan berkenaan, amalan penjarakan, penggunaan `hand sanitizer` dan pemakaian `face mask` adalah perlu diteruskan.	Ahad, 12/07/2020 Jam 12.00 tengahari

Bayaran Naskah Sebutharga hendaklah adalah **Secara Tunai** di Kaunter Bayaran Majlis Daerah Marang (bayaran ini tidak akan dikembalikan). Kontraktor hendaklah membawa **Sijil Pendaftaran Asal CIDB, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)** serta **satu salinan bagi setiap sijil** tersebut (satu salinan setiap satu tawaran) semasa membeli Naskah Sebutharga.

Naskah Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermetri serta bertulis No. Sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat :-

Yang Dipertua
MAJLIS DAERAH MARANG
21600 Marang
Terengganu

Tarikh : 28 Jun 2020